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Faste deltagere: Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR), Eva Kvist-
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ben Højbjerre Larsen (koordinator)    

Afbud: Anne Christine Teglborg (UDD) (syg) 

REFERAT 

 

 

 

 

Punkt 1 Planlægning af VEST-møder i marts og april 

Beskrivelse v/Michael og Esben  

 

Michael deltager i SNUK-båndets møder, indtil der er fundet en 

afløser for Klaus Tolstrup. Det giver lidt planlægningsmæssige 

udfordringer, da SNUK- og VEST-båndets møder kører parallelt. 

Vi tager en snak om, hvad vi gør. 

 

Referat Mødedatoerne for marts måned ændres til  

 

 Tirsdag den 17. marts 11-12.30 

 Tirsdag den 24 marts 14-15.30 

 

Der er samtaler i gang mhp. at finde en ny SNUK-leder på BSS.   

Vedkommende starter primo april, hvorefter VEST-båndet gen-

optager vanlig mødefrekvens. 

Punkt 1½ * Nøgletal for VEST 

Beskrivelse v/Michael 

 

*punkt tilføjet dagsorden efter udsendelse 

 

Referat Båndet diskuterede relevante fælles målepunkter for VEST i for-

bindelse med det igangværende uddannelseseftersyn. Michael 

har efterfølgende sendt et excel-ark med de foreslåede måle-

punkter ud til båndmedlemmerne. 
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Punkt 2 Drøftelse: Koordinering af kommunikation om tilvalg 

Beskrivelse v/Michael 

I forbindelse med de nye regler om bindinger på tilvalg, er der 

megen opmærksomhed på, at alle studerende der skal til at vælge 

tilvalg, får tilstrækkelig information. Kan vi koordinere denne 

indsats? Michael skal melde tilbage med kommunikationsplan. 

 

Referat Båndet aftalte at gå fakultetsvis frem i forhold til informations-

givningen, men lovede at indvie hinanden i de respektive frem-

gangsmåder. Jesper og Lisette videresender skriftlige varsler, 

som de har givet på AR og HE.  

  

Punkt 3 Drøftelse: Faglig opfølgning på studenterstudievejleder-

uddannelse 

Beskrivelse v/Jesper 

 

Arts har i sinde at lave en faglig opfølgning på AU’s studenterstu-

dievejlederuddannelse i form af et 2-3 times arrangement, hvor 

der laves nedslag på nogle af elementer, som vejlederne har med 

sig fra uddannelsen, og prøver at følge op og bygge videre på dem. 

Tanken er, at det skal foregå i semesteret efter uddannelsen. Det 

påtænkes at afholde kurset første gang i slutningen af september. 

 

Der ønskes en drøftelse af, om det kunne være en fælles opgave på 

tværs eller foregå som et bilateralt samarbejde. 

 

Referat Båndet mener umiddelbart, at det er en god idé at følge op på 

studenterstudievejledernes kompetencer. Det blev foreslået at 

sætte mere fokus på supervision. SSV udtrykker tillige ønske om 

at bevare de grupper, som de indgår i på kurset for at kunne erfa-

ringsudveksle.  Jesper har dog mere tænkt det som opfølgning på 

de metodiske færdigheder: hvordan går det med at bruge meto-

den i praksis og er der noget, vi skal følge op eller bygge videre 

på? 

 

Der følges op på næste møde, når Anne er tilbage. Båndmedlem-

merne sørger for at tage deres vejledere i ed inden næste møde. 
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Punkt 4 Drøftelse: Samarbejde med studenterpræster  

Beskrivelse v/Eva 

 

Hvordan kan og skal vi samarbejde med studenterpræsterne? 

Hvor kan vi tilbyde dem at komme til at møde studenterstudie-

vejlederne – og hvordan? Skal vi sætte nogen grænser? Der er af 

og til uklarheder om, hvorvidt kurser er i regi af studenterpræ-

sterne eller er af mere privat karakter. Er det passende at mar-

kedsføre sådanne kurser uden vores samtykke for vores medar-

bejdere? 

 

Referat Båndet diskuterede samarbejdet med studenterpræsterne. Som 

udgangspunkt samarbejder VEST med præsterne om de emner, 

som der findes relevante, men der er af og til usikkerhed omkring 

kursernes karakter. Det aftaltes at invitere studenterpræsterne til 

et møde, hvor vi lægger nogle klarere rammer for samarbejdet.  

 

Punkt 5 Drøftelse: Ideer til SMU-projekter  

Beskrivelse v/Lisette 

 

I forbindelse med studiemiljøundersøgelsen har der dels centralt 

og dels på de fire fakulteter været drøftet, hvordan vi fremadret-

tet arbejder os til endnu mere trivsel på AU. Stormødet som pro-

rektor og SR afholdt gav ideer til at arbejde med stressreduce-

rende tiltag, men hvordan kommer vi i fællesskab videre med 

disse tiltag? 

 

Referat Hvis det viser sig, at der i forlængelse af Studiemiljøundersøgel-

sen findes en pulje, som kan søges til projekter med fokus på stu-

diemiljø, vil Båndet tilskynde til, at de eventuelle midler bruges 

på eksisterende projekter. Vi vil fx gerne gøre en ekstra indsats i 

forhold til det tværgående trivselsprojekt.   

 

Punkt 6 Status på fremdriftsreform 

Beskrivelse v/Alle 

 

 Status fra fakulteter  

 Nyt om inaktivitet og maks. studietider. 

Referat Punktet blev ikke nået. 
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Dagsordenspunkter til næste møde: 

Registreringssurvey til kollektive arrangementer 

Faglig opfølgning på studenterstudievejlederuddannelse 

Status på fremdriftsreformen 

 

Kommende dagsordenspunkter: 

Studenterrådsformanden på besøg (7.april) 

Studenterpræsterne på besøg 

 

Kommende møder: 

 

Dato Tid Vært 

17.03.2015 11-12.30 Lisette 

24.03.2015 14-15.30 Anne 

07.04.2015 10-12.30 Eva 

 

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

Punkt 7 Evt. 

Beskrivelse Bordet rundt 

Referat Esben: 

 Studenterrådsformand Sune K. Rønnow har sagt ja til at del-

tage i båndmødet den 7. april. Michael og Esben holder et 

formøde med Sune og får styr på, hvilke emner det kunne væ-

re relevant at bringe op på båndmødet. 

 


